
Besvarelse af spørgsmål nr. S 1982, som medlem af 
Folketinget Tove Videbæk har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 14. januar 2005

Spørgsmål S 1982:
"Hvad kan ministeren oplyse om fremtidige planer for anvendelse og ud-
bredelse af den såkaldte ABA-behandlingsmetode til behandling af børn 
med autisme?"

Svar:
Til brug for min besvarelse har jeg anmodet Århus Amt og Sundhedsstyrel-
sen om en udtalelse.

Jeg vil vende tilbage med mit endelige svar direkte til spørgeren, så snart 
udtalelse fra Århus Amt og Sundhedsstyrelsen foreligger. 
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